
 

Mødereferat 

Bestyrelsesmøde d 28.01.2025 

Deltagere: : Jytte Fröhlich, Ella Olesen, Helen Grishauge, Brian Bock, 
Annie Petersen, Tove Jensen. 

Tove Jensen er inviteret med, idet hun sidder i aktivitetsudvalget, så kan 
hun give hendes tanker omkring sociale tiltag. 

  
1. Referat fra sidste møde,  
2. Siden sidst  
     a. Nyt ang vindue og døre udskiftning. 
        Det bliver sat noget i værk  
     b. Referat fra kursusdag i lørdags. 
Brian fortæller om mødet på Mommark Handelshøjskole. Hvad er 

”ganske almindeligt naboskab”? Hvordan sikre vi at vi passer på 
hinanden? Hvordan sikre vi at enlige ikke bliver ensomme? 

Det er ikke bestyrelsens arbejde, men vi vil gerne hjælpe ”noget i gang”. 
Forslag modtages gerne fra alle naboer? 

Har du selv brug for at vi gør noget? 
Vinteren er mørk. 
Telefonkæde? 
Ideer til selvhjælp. 
• Et af emnerne var det sociale liv i afd.   
• Kan vi ringe på hos de enlige ældre, og høre om der er noget de 
ønsker? 
• Hvis vi synes det er, hvilke tiltag kan vi da gøre for at række ud til dem 
der er alene.  
• Vi laver en lille skrivelse og deler rundt. 

      c. Mail til Jesper vedr. snerydning? 



           Vi har hørt fra Jesper at det er Christian der har vintertjenesten,              
og det vidste vi.  

      
      d. Julefrokost 2025 for afd 108, vi tales ved i oktober 2025. 
     
3. Opgave til forsommeren  
      De hvide striber på P pladsen trænger til at blive frisket op. Det 
      Ordnes til foråret  
         

Markvandring? Har Naboerne noget man skal være opmærksomme på. 
Hvordan har soklerne det? 
Der er en revne ved nr. 13 Udvendig. 
Vi sender en seddel ud, så alle får mulighed for at melde ind med noget 

der trænger til at blive set på  
  
4. Evt  
Kommende møder vil være onsdag i lige uger. 
Næste møde 2. April 2025. kl 1630 hos Annie 

  
  

  


